
 
 

 
 

PŘIHLÁŠKA NA VOLENOU POZICI V SČSF 
 

Pozice, na kterou kandiduješ: Víceprezident pro vnitro 

Jméno a příjmení: Táňa Ryantová 

Adresa trvalého bydliště: Hrazany 38, Milevsko 399 01 

 

Ročník a obor studia: 2. ročník obor Farmacie 

Datum narození: 25. 5. 1999 

 

 

Dosavadní zapojení se do fungování SČSF či zkušenosti z jiné studentské organizace: 

 

2020/2021 - Pokladník 

2019/2020 - Pomocník na plese 

 

Tvé vize a plány na rozvinutí Spolku v nadcházejícím roce: 

 

- Zapojit více členů do celého spolku  

- Zajistit větší účast na našich akcích z řad studentů 

- Uskutečnit akce prezenčně, pokud to doba dovolí 

- Uskutečnění 50. Farmaceutického plesu 

- Dále bych chtěla, aby se 4. ročník Veletrhu bioanalytiky a farmacie konal prezenčně v koridoru 

na naší fakultě a zajistit, aby se účastnilo více firem zaměřené na bionalytiku 

- Podporovat a rozvíjet společně s dalšími spolky Certifikát aktivního studenta 

- Dát více pod kontrolu veškeré inzerce, které sdílíme na webu a na sociálních sítích a ze 

studentského časopisu Nauzea je vyřadit 

- Podporovat jak celý výbor, tak celý tým v pořádání veškerých akcí, a i ve všem ostatním 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 
 

Motivační dopis: 

 

Milí členové Spolku, 

 

Po prvním úspěšném roce ve výboru jsem se rozhodla kandidovat na víceprezidenta pro vnitro. 

Pozice pokladníka mi dost přirostla k srdci a chtěla jsem v ní pokračovat dál, ale je čas vyzkoušet něco 

nového a posunout se dál. Pro mě osobně je to velký posun, ale někde se začít musí.  

Pokladník má možnost k akcím vnitra, to je ples a veletrh bioanalytiky a famacie, nahlédnout 

z finanční stránky, což by do budoucna mohla být jedna z výhod, protože není na škodu vidět tyto akce 

z více stránek, jak z finanční, tak organizační. Jsou to velké akce, které vyžadují velké organizační 

schopnosti a zodpovědnost, které věřím že mám. Důkazem toho je moje zkušenost s pořádáním mého 

maturitního plesu, kdy jsem se na jeho uspořádání z větší části podílela. Díky tomu dokážu o sobě říct, 

že se zodpovědnosti nebojím, a že dokážu věci dotáhnout do konce. 

Mým největším cílem je uskutečnění 50. Farmaceutického plesu, který se letos kvůli covidové 

době nemohl uskutečnit. Je to akce, která ve společenském životě nesmí chybět. Vynaložím veškeré 

své nápady společně s plesovým koordinátorem, aby ples byl, co nejdokonalejší a všichni z něj 

odcházeli s dobrým pocitem. Hned druhým největším cílem je navrátit Veletrh bioanalytiky a farmacie 

do koridoru na naší fakultě. Přece jenom osobní kontakt nic nenahradí. 

Uvědomuji si, jak je vnitro důležitou funkcí v celém spolku a ráda bych byla pro něj přínosem. 

A to hlavně svými komunikačními schopnostmi, zodpovědností, spolehlivostí, kreativitou či 

rozhodování o věcech, které mohou být snadné ale i nemusí.  

Funkce vnitra je pro mě velkou výzvou, kterou chci přijmout a zvládnout, co nejlépe to půjde. 

Jsem sama zvědavá, jak bych se s touto pozicí dokázala poprat a až kam dokážu posunout své hranice 

toho, co zvládnu. Dobu studia si bez Spolku nedokážu představit a ráda bych byla jeho součástí dál.  

 

Předem děkuji za zvážení mé kandidatury a těším se na valné hromadě. 

 

 

 

 

                                                                                                                                       4.5.2021 Ryantová Táňa 

         Datum, podpis kandidáta 

 

 
 
 

 


